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A Magyar Floorball Szakszövetség tartalmas, rengeteg munkával, fáradozással, sikerrel, néha 
bosszúsággal és persze ritkán sikertelenséggel járó 2024. évéről kell részletesen, a fontosabb 
elemeket kiemelve beszámolnunk. Egy olyan esztendő áll mögöttünk, amikor az állami 
működési és pályázati támogatás mértéke olyan mértékű volt (ami köszönhető a korábbi 2 év 
teljesítményének is), amivel már lehetett fejleszteni a szövetségünk munkáját, a hazai 
floorball életet. Ennek kedvező hatását első sorban válogatott csapataink és utánpótlás 
nevelésünk érezte meg, de más működési területünkre is előnyösen hatott.   
 
Az elnökség, majd a közgyűlés által elfogadott szakmai tervünk iránymutatása alapján 
tudatosan, tervezetten irányítottok, működtettük sportszervezetünket, végeztük el a 
szervezetünk működésével kapcsolatos jelentős mértékű teendőket. 
 
A Magyar Floorball Szakszövetség elnöksége által kitűzött főbb szakmai célok 2024. évre: 

● A floorball hazai ismertségének, elismertségének növelése, az ehhez szükséges 
feltételrendszer kialakítása, működtetése. 

● Sportágunk hazai népszerűsítése első sorban a tanintézményeken belül. Ennek 
érdekében szoros együttműködés a Klebelsberg Központ vezetőjével, illetékes 
osztályával, a Magyar Diáksport Szövetség vezetésével. 

● Az iskolákból kikerülő és a floorballt versenyszerűen űzni akaró játékosoknak a 
szükséges információ szerzési lehetőség és szervezeti háttér megszervezése. Fogadó 
egyesületek felkészítése, segítése. 

● „Szövetségi iroda” tevékenységének kialakítása, működtetése, heti 1 alkalmat 
magában foglaló ügyfélfogadási nap fenntartása. 

● Tagegyesületi taglétszámunk növelése, 2024. év végére legalább 25 tagszervezettel 
és 1000 igazolt játékossal rendelkezzünk. 

● Tartsuk fent az MFSZ fizetőképességét, törekedjünk a beérkező számlák határidőn 
belüli kifizetésére. 

● Javítsuk az MFSZ kiszámlázási állapotát, a befizetési határidők betartását, a számlák 
rendezésének figyelemmel kisérését.  

● Tegyük még hatékonyabbá bizottságaink működését, és rendezzük azok 
tevékenységét, amelyek jelenleg nem úgy működnek, ahogy szeretnénk. A be nem 
töltött bizottság vezetői tisztségekre keressük meg a megfelelő személyeket. 

● Válogatott tagság megbecsültségének erősítése, anyagi támogatásunk mértékének 
növelése. 

● Sikeres szereplés a férfi VB kvalifikációs versenyen, a részvételi jog kiharcolása a 
VB-re. 

● Tisztes helytállás az U19 Lány Floorball Világbajnokságon. 
● Szponzori körünk kialakítása, támogatóinkkal való rendszeres kapcsolat kialakítása. 
● Tagszervezeteink számára nyújtott szolgáltatási kör szélesítése, működésük szakmai 

segítése. 
● 2024-2025. évi női és férfi felnőtt bajnokságban szereplő csapatok számának 

növelése. 
● Sportszakember képzésünk (edző, testnevelő tanár, játékvezető), továbbképzésünk 

hatékonyabbá és népszerűbbé tétele, a programban résztvevők számának növelése. 
● Utánpótlás bázisunk szélesítése, regionális központok, versenyek kialakítása, 

versenyrendszerünk bővítése. 
 

1.  Általános áttekintés 
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2024. év a korábbiaknál is aktívabb, sokkal nagyobb állami elvárásokat, jelentősebb 
kormányzati támogatásokat, sokkal több teendőt, rengeteg elnökségi feladat elvégzését 
foglalta magába. Óriási volt a kihívást, amivel szövetségünk tisztségviselői a legtöbb esetben 
sikeresen megbirkóztak. Úgy gondoljuk, hogy az elmúlt évek legmozgalmasabb tudhatjuk 
magunk mögött.  
 
Szervezetünk személyi, szervezeti, jogi és pénzügyi helyzete rendezett, ezek a szükséges 
mértékben biztosítják az MFSZ hatékony működését, működtetését. Szervezetünk 
működtetésére is kihatott a magas infláció, a fizetőképesség romlása, a fiatalok sport iránti 
érdeklődésének további csökkenése. 
  
Sajnos a központi állami támogatást 2024-ben is csak májusban kaptuk meg, szerencsére egy 
összegben, amit nagyon hosszú egyeztetés, sok-sok órát magában foglaló dokumentációs 
előkészítő munka előzött meg. A támogatás megérkezését megelőző egy hónapot 
pénzügyileg csak az elnök által biztosított kölcsön által tudtuk átvészelni. Ezt a kellemetlen 
helyzetet az kompenzálta, hogy - talán - a 2023. évi munkánk és működési „főszámaink” 
emelkedésének hatására a 2022. évhez képest majdnem dupla mértékű állami működési 
támogatást kaptunk. Ez már az az összeg volt, amivel az MFSZ működési kiadásait, válogatott 
csapataink költségeinek részét finanszírozni tudtuk. 
 
Vezetői és operatív munkánkat segítette az elnökség és közgyűlés által elfogadott 2024. évi 
szakmai program, aminek megvalósítására törekedtünk. Megfelelő a kapcsolatunk a Nemzeti 
Versenysport Szövetséggel és a Nemzeti Sportügynökség Zrt-vel, akik a kormányzat által 
delegált feladatokat látják el. Sajnos a Sportállamtitkársággal továbbra sem sikerült 
személyes, közvetlen munkakapcsolatot kialakítani, bár tavaly is próbálkoztunk vele. Ezzel 
szemben a Klebelsberg Központtal rendszeres és sikeres az együttműködésünk.   
 
 

2.  Szervezeti helyzet 
 

2.1. Tagegyesületeink 
 

Szövetségünknek 2022-ben 13 tagszervezet volt a tagja. A tavalyi év egyik kiemelt feladata 
volt, hogy érjük el, hogy 21 sportegyesület legyen a tagunk. Sajnos ezt éppen hogy nem 
sikerült megvalósítanunk.  
 
2024-ben két új tagszervezettel bővültünk. A Bölcskei SE és az újszilvási  Küldetés SE kérte 
tagfelvételét, amit örömmel elfogadtunk. Kilépés illetve tagság megszüntetés nem volt. 
2025-ben már eddig 3 új tagszervezettel bővültünk (Gödöllői Jégkorong SE, kiskörösi Győztes 
Kör SE és a Tatai AC) és további tagfelvételi kérelmek várhatóak (Mélykút, Hatvan, Sopron, 
Győr, Szeged). 
Jelenleg már 24 tagszervezettel rendelkezünk, ami majdnem duplája a 3 évvel ezelőttinek.  
 
Javult a tagszervezettekkel fennálló két oldalú kommunikáció, de azért van még mit javítani 
rajta!!! Az egyesületeket érintő fontosabb dolgokról kör email-eket küldtünk ki. Egy 
alkalommal készült elnöki tájékoztató, amiben tájékoztattuk a tagságot a szövetségben és 
azzal kapcsolatban történt fontosabb dolgokról.   
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Továbbra sem szabad elhanyagolni a jelenlegi tagegyesületeinket, törekedni kell az ő 
kiszolgálásukra, a folyamatos kapcsolattartásra. Idei évben két alkalommal tervezünk elnöki 
kör email kiküldését. 
 
2.2. Regisztrált versenyzők 
 

2024. év egyik kiemelt feladata volt a szövetségi versenyrendszer nyilvántartásának 
rendbetétele. Ennek fontos része volt a játékosok adatainak teljeskörű újbóli feltöltése. Ez a 
főtitkárnak, irodavezetőnek, a csapatvezetőknek és még sok más személynek rengeteg 
idejébe, fáradozásába került. Mostanra sikerült feltölteni az adatokat. Ezzel párhuzamosan 
zajlott az államilag kötelezően előírt Nemzeti Sportinformációs Rendszer adatbázisának 
kialakítása, amitől az idei évi központi működési támogatásunk is függ. Sajnos a szövetségi 
honlap problémás működése kihatott az adatok feltöltésére, lekérdezésére is. 
Sajnos az előző évben voltak problémás egyesületek, csapatok, játékosok, akiknél több 
hiányosság is tapasztalható volt. 2024. márciusában az irodavezető készített egy teljesen 
alapos, naprakész kimutatást, ami alapján a legtöbb érintett pótolta elmaradását.  
 
Regisztrált felnőtt versenyzőink száma előző évben csökkent, míg utánpótlás játékosaink 
száma tovább nőtt. Annyi pontosítást érdemes még kiegészítésként leírni, hogy a felnőtt 
bajnokságokban szereplő utánpótlás korú játékosok száma nőtt. 
 
Érvényes versenyengedéllyel, igazolással rendelkező sportolóink: 
 

 2022 2023 2024 
Felnőtt nők 70 59 49 
Felnőtt férfi 341 230 203 
Utánpótlás lány 63 195 225 
Utánpótlás fiú 90 224 232 
Összesen (fő) 564 708 729 

 
A 2024. évi adatokban nem szerepelnek a „csak” a 3v3 versenyen szereplő játékosok. 

 
 

2.3. MFSZ tisztségviselők 
 

Magyar Floorball Szakszövetség 2024. évi tisztségviselői: 
 

 Elnök: Kiss László  
 Alelnök: Rácz László  
 Elnökségi tagok: dr. Vértesi Nicole  
  Pavelka Zoltán  
  Vígh László  
 Ellenőrző Testület elnöke:  Liebe György  
 Ellenőrző Testület tagjai: Dr. Mózes Réka  
  Nánási Enikő   
 Főtitkár: Feke Dávid  
 Irodavezető: Odor Gréta  
 Fegyelmi Csoport elnöke: Dr. Bajnok István  
 Játékvezetői Test. elnöke: Feke Dávid  
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 Média Bizottság elnöke: Magyar Petra  
 Sajtóreferens: Patai Gergely 
 Versenybizottság elnöke: Szegvári András 
  Utánpótlás Bizottság elnöke: Pavelka Zoltán  
 Nemzetközi referens: Liebe György  
 Egyetemi és Szabadi. S. Biz: Szűcs András 
 
2024-ben az elnök munkájának segítése illetve a szövetségen belüli szakmai munka közvetlen 
támogatása, felügyelete és segítése érdekében létrehoztuk az alelnöki tisztséget. Ehhez 
szükség volt alapszabályunk módosítására, amit az elnökség javaslatára a közgyűlés 
elfogadott. Ezt követően az elnökség döntött az alelnök személyéről, Rácz Lászlót 
választottuk meg erre a tisztségre. Ő azóta ebben a tisztségében is segíti szövetségünk 
sportszakmai tevékenységét. 
 
2024-ben az elnökség összetételében nem történt változás. 
 
A megnövekedett adminisztrációs teendők miatt a teljes tavalyi évben a főtitkár mellett már 
irodavezető is tevékenykedett szervezetünkben. 
 
Az Utánpótlás, valamint a Média Bizottság vezetésében nem történt változás. 
Versenybizottságunk vezetését május végén Akcal Richárdtól Szegvári András vette át.   
Az Egyetemi és Szabadidősport Bizottságnak közel másfél éven át nem volt vezetője. Tavaly 
ezt a hiányosságot sikerült megoldani. Szűcs Andrást választottuk meg ennek a területnek a 
vezetőjének. 
 

A szövetség sikeresebb és hatékonyabb munkájához nagy mértékben hozzájárult a személyi 
összetétel stabilizálódása, a munkakörök, felelősségek, elvégzendő teendők átláthatóbbá 
válása, az ezzel együtt járó felelősségérzet erősödése, együttműködésünk javulása, 
tisztségviselőink nagymértékű munkája.   
Összességében elmondható, hogy a 2024-ben bekövetkezett személyi változások nagyot 
lendítettek a szövetség munkáján. A korábban megválasztott tisztségviselők mellé sikeresen 
csatlakoztak az újak. Úgy gondoljuk, hogy az MFSZ jelenlegi vezetése, tisztségviselőik jól 
látják el munkájukat, felkészültek és elhívatottak a 2025-ben ránk váró kihívások 
megvalósítására. 
 

December végén évzáró összejövetelt tartottunk a szövetségi tisztségviselők meghívásával, 
ahol megköszönve munkájukat MFSZ emblémával ellátott galléros pólótrikót kaptak 
ajándékba. 
 
 

2.4. Közgyűlés, rendkívüli közgyűlés 
 

2024-ben 1 rendes közgyűlést tartottunk, rendkívülit nem kellett összehívni. A május 24-én 
megtartott beszámoló közgyűlésünkön elfogadtuk: 

● Az MFSZ 2023. évi szakmai beszámolóját 
● Az MFSZ 2023. évi mérlegét és pénzügyi kiegészítő mellékletét 
● Az MFSZ Ellenőrző Testületének beszámolóját 2023. évi tevékenységéről 
● A szövetség 2024. évi szakmai programját 
● A szövetség 2024. évi költségvetését 
● Az MFSZ 2024. évre vonatkozó tagdíját 
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Módosítottuk az MFSZ alapszabályát, aminek keretében rögzítettük az alelnöki tisztség 
kialakítását. 
 
A Fővárosi Törvényszéknek határidőn belül megküldtük a szükséges dokumentumokat, akik 
befogadták és nyilvántartásba vették azokat. Ezek a beszámolók szerepelnek a civil 
szervezetek nyilvántartásán belül, az MFSZ-re vonatkozó felületen. 
 
2024-ban 8 közgyűlési határozat született. 
 
 
2.5. Elnökségi munka 
 

2024. évben 7 előre tervezett és 3 rendkívüli elnökségi ülést tartottunk. Az értekezletek 
minden esetben határozatképesek volt, köszönhetően az elnökségi tagok lelkiismeretes 
munkájának. 
 
Vezetői tevékenységünk tervezhetősége érdekében 2023. december 7-i értekezletünkön 
elfogadtuk a 2024. évi elnökségi üléstervünket. Az értekezletek az elfogadott ülésterv alapján 
zajlottak, általában az írásos anyagok előzetes kiküldése mellett. Az írásos előterjesztések 
időben történő elkészültével, kiküldésével és megvitatásával kapcsolatban az előző évhez 
képest sokat fejlődtünk. Az írásos előterjesztések minősége sokat javult, a szóbeli 
tájékoztatók is megalapozottak voltak.  
A megbeszélésekre meghívtuk az Ellenőrző Testületet, a bizottság vezetőket, a sajtóreferenst, 
az irodavezetőt és más tisztségviselőt. Újításként bevezettük, hogy az értekezletet online is 
lehetett követni. Ezzel többen rendszeresen éltek.  
 
Az értekezletek során többek között elfogadtuk: 

- a közgyűlés elé terjesztett 2023. évi szakmai beszámolót,  
- a 2023. évi mérleget és pénzügyi beszámolót, 
- a 2024. évi szakmai tervet és költségvetés tervezetet,  
- 2024. évi elnökségi üléstervet, 
- a 2024-2025. évi versenynaptárunkat, 
- a közgyűlések feladattervét, 
- bizottságaink és szövetségi kapitányaink beszámolóit, 
- szakmai javaslatokat, előterjesztéseket, 
- bizottságok előterjesztéseit, 
- személyi kérdéseket. 

 
Több aktuális kérdést megbeszéltünk, áttekintettük versenyrendszerünkkel kapcsolatos 
időszerű teendőket, a két elnökségi ülés között történteket, pénzügyi helyzetünket. Sok 
előterjesztés írásban történik a kedvezőbb áttekinthetőség és a gyorsabb döntéshozatal 
érdekében. Tovább javult a testület munkája. Minden elnökségi tagunk sokat dolgozott a 
szövetségért. Rengeteg hasznos ötlettel segítették fejlődésünket, nagyon sok időt és energiát 
fordítottak a szervezet működtetésére, a döntések előkészítésére, meghozatalára, amit 
ezúton is köszönünk! 
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Az értekezleteket hozott határozatokat jegyzékben rögzítettük, amit közzétettünk 
honlapunkon, a hitelesített jegyzőkönyvekkel együtt. Minden elnökségi ülésről készült 
jegyzőkönyv, amik hitelesítve megtalálhatóak szövetségünk honlapján. 
2024-ben összesen 79 elnökségi határozat született, ami 35-tel több, mint az előző évben. 
 
Előző év második felében lehetővé tettük az elnökségi ülések élő online figyelemmel 
kisérését. Többen is éltek ezzel a lehetőséggel.  
 
 
2.6. Titkársági munka  
 

A szövetség ezen feladatkörének elvégzése jelentősen javult. Mindamellett, hogy radikálisan 
nőtt a napi teendők mértéke, sikerült bevezetni a szövetség személyes ügyfélfogadását. 
Ennek keretében minden hétfőn délután vártunk mindenkit személyes ügyintézésre a 
szövetség székhelyén lévő irodába.  
 
Adminisztrációs terhek növekedését okozó teendők, a teljesség igénye nélkül: 

- rendszeres tájékoztatási kötelezettség a Sportállamtitkárság és NSÜ vezetése felé, 
- az állami támogatások sokkal részletesebb elszámolása, 
- korábbi évek állami támogatásaival kapcsolatos elszámolások rendezése, kiegészítése, 

hiánypótlások elvégzése, hiányzó szerződések és megrendelések pótlása 
- állami jelentések, tájékoztatások 
- pályázati támogatások előkészítése, költések nyilvántartása, elszámolások elvégzése, 
- beérkező adományok kezelése, 
- versenyengedély nyilvántartás teljes körű újbóli feltöltése.  

 
 

A főtitkári tisztséget az előző teljes évben Feke Dávid látta el részmunkaidős 
foglalkoztatásban. Munkáját lelkiismeretesen, kellő odaadással végezte. Az idő múlásával 
szakmai tudása is jelentősen fejlődött. Sokkal többet dolgozott a szövetségért, mint amennyi 
a foglalkoztatási idejéből adódna. Ráadásul a főtitkári feladatkör mellett a Játékvezetői 
Testületet is vezette, ami további terheket ró reá.  
A főtitkár rendszeres teendői, illetve feladatai között szerepel: 

* adminisztrációs ügyek intézése, 
* kapcsolattartás a Sport Szakállamtitkárság, Nemzeti Sportügynökség és az NVESZ 

kijelölt munkatársaival,  
* szövetségi rendezvények megszervezése, vagy azok előkészítésében való aktív 

részvétel, 
* tagszervezetek vezetőivel, szakosztály és csapatvezetőivel, szövetségi 

kapitányokkal, stábtagokkal, bizottságvezetőkkel való rendszeres kapcsolattartás, 
* levelezés, 
* banki ügyek intézése, 
* házipénztár vezetése, pénzkezelés, 
* tagnyilvántartás, versenyengedélyek kezelése, érvényesítése, 
* elnökségi ülések előkészítése, 
* napi operatív ügyek intézése, 
* pályázatok elkészítése, lebonyolítása, elszámolások leadása, 
* és minden más, ami nap mint nap előfordul. 
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Ahogy korábban már leírtuk, a megnövekedett adminisztrációs terhek miatt 2023. év végén 
szükségét láttuk az irodavezetői munkakör kialakítása és a pozíció betöltése. Erre a feladatra 
Odor Grétát kértük fel, aki 2024-ben megbízási jogviszonyban ellátta ezt a munkakört. 
Feladatai közé tartozik többek között a hétfő délutánonkénti ügyfélfogadás, a 
versenyengedélyek kezelése, nyilvántartása, egyesületekkel való kapcsolattartás, iktatás, 
jegyzőkönyvek elkészítése, operatív feladatokban való részvétel. Grétának köszönhető a 
versenyengedély rendszer rendbe tétele és több elmaradt adminisztrációs teendő elvégzése.   
Tavaly októberben kialakítottuk az irodavezetői munkakört, amivel Odor Grétát bíztuk meg, 
ami sikeres döntés volt. Hétfőn délutánonként személyesen elérhető az ügyfélfogadási 
időszakban, de ezen kívül „home office” rendszerben rengeteget dolgozik a szövetségnek. 
Munkájáért nem túl jelentős megbízási díjban részesül EKHO-s megbízási szerződés alapján. 
Grétának köszönhetően nagyjából sikerült rendbe tenni a versenyengedély 
nyilvántartásunkat és a játékosok dokumentációit.  
Az irodavezető feladatai közé tartozott: 

* az elnök és a főtitkár munkájának segítése, 
* adminisztrációs ügyek intézése, 
* szövetségi rendezvények előkészítésében, lebonyolításában való közreműködés, 
* versenyzői nyilvántartás kezelése, játékengedélyek kiadása, 
* személyes ügyfélfogadás, felmerülő kérések megoldása, 
* elnökségi ülés jegyzőkönyvének elkészítése, 
* határozatok jegyzékének vezetése, 
* állami és pályázati támogatások elszámolásában való segítségnyújtás, 
* továbbtanuláshoz igazolások kiadása, 
* napi operatív ügyek intézése, 
* és minden más, ami nap mint nap előfordul. 

 
Sportszervezetünk adminisztrációs, pénzkezelési (házi pénztár, utalások) sportszakmai 
tevékenysége, kapcsolattartása, elérhetősége rendben van. A házi pénztár nyilvántartás 
naprakész. 
A két munkatárs 2024-ben is sikeresen együttműködött, ami sokat javított szövetségünk 
adminisztrációs tevékenységén, a sportolók nyilvántartási rendszerén, a tagszervezetek 
segítségén, kiszolgálásán. 
A főtitkár és irodavezető 2024. évi munkájával teljes mértékben elégedettek vagyunk. 
 
2024. év második felében sikerült az iroda bútoraink egy részét ingyenesen modernebbre és 
praktikusabbra cserélni, amihez a Magyar Sport Háza üzemeltetőjétől kaptunk segítséget. 
Ennek köszönhetően irodánk kulturáltabbá vált és a tárolási kapacitásunk is megnövekedett. 
 
 
2.7. Ellenőrző Testület 
 

2024-ben a testületben nem történt személyi változás, a 2023-ban megválasztott személyi 
összetétellel működtek. Liebe György vezetésével jól működött az ET, annak ellenére, hogy 
abban a külföldön játszó Vértesi Enikő tevékenyen nem vett részt.  
Liebe György és dr. Mózes Réka  aktívan részt vett a szövetség munkájában. Javaslataikkal, 
véleményükkel sokat segítettek. Az ET a jogszabályoknak megfelelő végzi ellenőrző, segítő 
munkáját. Az elnökségi üléseken valaki mindig képviseli a testületet, ahol elmondják 
véleményüket, kifogásukat. Nagy segítségünkre vannak.  
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2.8. Fegyelmi Csoport 
 

Ez az a szervezeti egységünk, amely akkor működik jól, ha nincs munkája. Dr. Bajnok István 
látja el az egység vezetését, de . Sajnos 2024-ben sem sikerült tagokat találni ebbe a 
csoportba, pedig nagy szükség lenne rá. Előző évben volt egy-két eset, ami már súrolta a 
Fegyelmi Csoport munkájának szükségességét, de végül nem került rá sor.   
Idén ismét ki kell küldenünk egy kör levelet a tagszervezeteknek, hogy jelöljenek tagokat, 
mert a hiányosságunkat mielőbb rendezni kell. 
 
 

3.  Bizottságok, referensek 
 

3.1. Versenybizottság 
 

A VB továbbra is a legtöbb teendővel rendelkező és legtöbbet foglalkozatott szervezetünk. 
Feladatkörébe tartozik a versenynaptár összeállítása, a szövetség által működtetett 
versenyrendszer (felnőtt bajnokságok, Magyar Kupa) előkészítése, versenykiírások 
elkészítése, az elnökség általi elfogadást követően azok kiküldése, nevezések fogadása, 
visszaigazolása, sorsolás elkészítése, a versenyek lebonyolítása, a beérkező óvások 
megtárgyalása, ezzel kapcsolatos határozat hozatal. Meg kell állapítanunk, övék a 
leghálátlanabb pozíció, ráadásul néhányan még mindig elég durván kommunikálnak a 
feladatukat elhívatottságból ellátó tisztségviselőkkel. 
 
A 2024-es év jelentős változásokat hozott a Versenybizottság életében mind szakmai, mind 
személyi szempontból. Korábbi tagok lemondása és inaktivitása mellett március 17-én Akcal 
Richárd benyújtotta lemondását a Versenybizottság éléről, azonban az új testület 
kialakításáig ellátta annak igazgatását, és jelezte, hogy a folytonosságot megőrzendő, tagként 
folytatná a tevékenységét. Május 30-án az Elnökség Szegvári Andrást bízta meg a 
Versenybizottság vezetésével, egyúttal döntött a VB személyi összetételéről (Akcal Richárd, 
Fodor Attila, Jávor Ádám, Szuri Zoltán, Szegvári András). Köszönjük Akcal Richárd 3 éven át 
tartó bizottság vezetői munkáját. 
 
A júniusi bizottság vezetői átadás-átvételt nehezítette, hogy az új versenykiírások és 
versenynaptár megalkotását és kialakítását lényegében ekkor kellett megkezdeni, így a 
szokásosnál kevesebb idő maradt az új tervezett struktúra megismerésére. Az Elnökség által 
kiadott Versenynaptár-tervezetek segítettek egy keretet megadni, de az új rendszerű férfi 
bajnokság és az IFL-es csapatok korai integrációja mellett már kevés kapacitás maradt például 
a női bajnokság alternatíváinak kidolgozására, illetve annak a megvizsgálására, hogy a férfi 
bajnokság lebonyolítása milyen hatással lehet a bajnoki rendszerre általában. 
 
A VB hatékonyabb működéshez a bizottság elnöke szerint koncepcióváltásra volt szükség, így 
elsődlegesen az alábbi pontok megvalósítását tűzték ki maguk el: 

- transzparens, dokumentált, rendszeres működés (havonta legalább 1 alkalommal) 
- eljárások felgyorsítása, gyors reakcióidő 
- belső automatizálások 
- munkaterv ütemezésének módosítása 
- kiírások szigorítása a jövőben, csapatok felkészítése erre 
- szigorúbb, de következetes fellépés a Versenyszabályzat megsértése ellen, preventív 

lépésekkel 

Beszámoló az MFSZ 2024. évi tevékenységétől 
 



  

A Versenyszabályzat és a versenykiírások szigorúbb értelmezésénél egy szezonnyi „átmeneti 
időt” határozott meg a VB, ami azt jelentette, hogy aktívan segítették a csapatokat a 
szabályok betartásában kommunikációval, segédanyagok kiállításával, vagy akár a 
Versenybizottság napi működésének vagy struktúrájának változtatásával.  Csak abban az 
esetben szankcionáltak, ha mindezek ellenére valamelyik csapat megsértette a 
Versenyszabályzatot. A segítségnyújtást a későbbiekben is fenntartják, ám nem csapatokra és 
esetekre szabva, hanem általánosan, szervezettebb keretek között, aminek a kialakítása 
jelenleg is zajlik. 
 
Egy esetben történt meg, hogy a Versenybizottság tehetett volna még több lépést a szankciók 
elkerülésére, így a büntető határozatot követően bevezették a pénteki lejelentés-értesítőt 
mint plusz versenybizottsági feladatot. Erre pozitív visszajelzéseket kaptak, az érintett 
csapatvezetők jó iránynak tartották ezt a gyakorlatot. 
 
A bizottsági üléseket a kiemelt kérdésekben (a szezon elindításánál különösen) személyes 
jelenléttel tartották, később pedig hibrid vagy online módon. Rácz László alelnök javaslatára 
az első ülésen határoztak arról, hogy bizonyos egyértelmű kérdésekben ülés nélkül is 
tudjanak határozatot hozni (az erre vonatkozó szabályok betartásával). Ezzel az év második 
felében több olyan döntést is határozattal tudtak megerősíteni, amit korábban logisztikai 
okokból inkább informálisan, a csapatvezetőkkel egyeztetve hozott meg a Versenybizottság, 
így a szabályzatoknak is jobban megfelel a működésük. 
 
A 2024-2025. évi Férfi Országos Bajnokság lebonyolítási rendszerének kialakításánál 
elvárásként fogalmazódott meg az IFL csapatok korai becsatlakoztatása. Emiatt egy új 
struktúrát kellett kialakítaniuk, amit a későbbiekben számos csapatvezetői kritika ért.  
 
A Női Országos Bajnokságba sajnos eredetileg csak két csapat nevezett, ezért a 
Versenybizottság ennek megfelelően kidolgozott egy versenykiírás-módosítási javaslatot, 
amellyel szerencsére nem kellett élnie, mert szeptember közepén az Ares HC jelezte indulási 
szándékát. Eredetileg a Versenybizottság nem szerette volna, ha fix dátumokon vannak a 
versenyhétvégék, itt átvette volna a koordináló szerepét, hogy ezzel a női válogatott 
felkészülését is segítse, azonban a csapatvezetők kérték a fordulók rögzítését. Emiatt azonban 
a Versenyszabályzatot is ennek megfelelően kellett alkalmazni, így a lejelentési mulasztások 
miatt a női válogatottnak az összetartás előtt alig volt versenye. 
A 2025-ös évben még az aktuális szezonban felméri a Versenybizottság, hogy milyen egyéb 
versenyeztetési lehetőségek vannak a nők számára, és a következő szezonra már ennek 
megfelelően állítja össze a versenynaptárat. 
 
Az újonnan létrehozott 3v3 bajnokság előkészítését Szuri Zoltán versenybizottsági tag 
koordinálta, aki a szervezések mellett elkészítette a Játékszabályzat fordítását is, amit az 
elnökség jóváhagyott. Az előkészületeknél a költségvetés kialakítása okozott nehézségeket, 
de a tanulságokat levonta a Versenybizottság. A meghirdetési idő szűkössége ellenére nagyon 
hamar jelentkezett 20 csapat (14 férfi és 6 női), akik között sok visszatérő és újonc is játékra 
jelentkezett. Szintén volt érdeklődés egyéni játékosok felől is, nekik is biztosítottunk volna 
játéklehetőséget, ám végül nem éltek vele. A szervezés hatékonyan, gördülékenyen ment, az 
első helyszín kiválasztása és a felkészülés az eredményt tekintve jól sikerült. 
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Sajnos a felnőtt mérkőzések során többszőr tapasztalták, tapasztaltuk a „zsűri asztal” 
működésével kapcsolatos hiányosságokat, a versenyengedélyekkel, jegyzőkönyvvezetéssel, 
mérkőzés lejelentésekkel kapcsolatos gondokat. Az ezzel kapcsolatos problémákat minél 
előbb orvosolni kell. 
 
Összességében megállapíthatjuk, hogy a Versenybizottság feladatkörét megfelelően, a 
korábbi évekhez képest jobban látta el, a megnövekedett teendők mellett. Szakmailag 
tudatosabb lett a versenynaptár elkészítése, jól reagáltak a jelentkező problémák 
megoldására. Köszönjük minden VB tag munkáját. 
 
 
3.2. Játékvezetői Testület 
 

Az elmúlt év volt az első teljes év, hogy a testület vezetését Feke Dávid látta el, főtitkári 
munkája mellett. Az előző évtől sikerült jelentősen stabilizálni a játékvezetői létszámot. Ez az 
előrelépés nagyban köszönhető a „Reflife” játékvezetői rendszernek, amit a Magyar 
Jégkorong Szövetségnek köszönhetően ingyenes alkalmazhatunk. A stabil létszám mellett 
sikerült elérni a játékvezetői költségek kategorizálását, ezáltal pénzügyileg is elkülöníteni a 
mérkőzéseket egymástól.  
 
A nyáron megtartott játékvezető képzést 14 fő végezte el, közülük azóta 8 fő vezetett 
valamilyen floorball mérkőzést (diákolimpia, OB). Ekkor játékvezető továbbképzésre is sor 
került. Az elmúlt esztendőben több alkalommal tartottak mérkőzés elemzést, szakmai 
megbeszélést. Az évet 35 akkreditált játékvezetővel zártuk. Jelenleg 8 “A” , 1 “B+”, 6 “B”, 2 
“C+” és 18 “C” szintű játékvezetőnknek van érvényes engedélye, de sajnos nem vezet 
mindenki meccset, mert vannak akik “csak” elvégezték a képzést, a rendszerben szerepelnek, 
de mérkőzést nem vállalnak. Reméljük ez a hozzáállás rövidesen kedvező irányba változik.  
 
A JT elnök véleménye:  
„Sok probléma volt a játékvezetők működésével kapcsolatban, emellett több megoldásra 
váró feladat áll még a testület előtt. Lépésenként haladtunk előre az elmúlt időben és egyre 
népszerűbb játékvezetőnek lenni. Játékosok és külsősök is érdeklődnek a floorball 
játékvezetés iránt. A fiatalokban van a jövő, és fontos feladatunk megvédeni és megtartani 
őket. A közeg még mindig nem legalkalmasabb, sok a játékvezetőkkel szembeni 
tiszteletlenség, de vannak elhivatott személyek, akik megtalálják a maguk szórakozást és 
tenni akarását sportágunk iránt. Emellett a játékvezetők erős közösséget alkotnak még a 
folyamatos kritikák kereszttüzében is. „ 
 
A játékvezető küldést Pribék István végezte, sok-sok munkaórát áldozva ebbe a feladatkörbe. 
A Játékvezetői Testületben nagyon sokat dolgozott Vincze Dávid is. Külön köszönjük 
mindkettőjük áldozatos munkáját. 
 
Játékvezetőink az alábbi versenyrendszerekben látták el munkájukat: 

● Női és férfi felnőtt bajnoki és kupamérkőzések. 
● IFL meccsek, 
● Pakson megrendezett 2023-2024. évi Kispályás Floorball Diákolimpián mindkét 

napon 5-5 játékvezető tevékenykedett. 
● Női és Férfi Magyar Kupa Final4 
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● Unihoki Diákolimpia selejtezői, regionális és országos döntői. 
● A Magyar Speciális Olimpia Szövetséggel együttműködve 2 alkalommal küldünk 

játékvezetőket az általuk szervezett tornákra. 
● Utánpótlás bajnoki és kupa mérkőzések  
● II. Hungária Kupa 
● 2024-2025. évi Kispályás Floorball Diákolimpia regionális selejtezői és országos 

elődöntői. 
● Válogatott felkészülési mérkőzések. 

 
Köszönjük játékvezetőink elhívatott munkáját. 
 
Részlet a JT elnök 2024. évi beszámolójából:  
„Visszatérve a fizetés nagyságának kritikájára, hosszú távon nem tudsz fejlődést elérni azzal, 
ha nem maximalizálod az elérhető fizetések mértékét. A játékvezetés az egy ellentmondásos 
pozíció. Játékvezető nélkül nem tudsz mérkőzéseket megrendezni (akkor lehet szervezni 
egymás között amatőr kupákat), felkészületlen játékvezetővel meg bárcsak rendeztél volna 
egy barátságos minitornát. A játékvezetőtől elvárod hogy minden pillanatban minőségi 
munkát végezzen, hibátlanul ítéljen és szüntesse meg az igazságtalanságot, legyen rendőr, 
akadályozza meg a sérüléseket, ne hagyja, hogy a játékosok bunyózzanak, tűrje a kritikát, 
irányítsa a zsűrit (ha éppen nincs ott felkészült személyzet, ami azért előfordul), tudja a 
versenyszabályzatot, a játékszabályzatot, rendelkezzen adminisztrációs ismeretekkel, 
rendelkezzen jó kommunikációs készségekkel, legyen jó a kiállása, képezze magát tudjon 
angolul (IFL meccsekhez), legyen jó csapattárs, rendelkezzen pedagógiai képességgel. Ezekkel 
a készségekkel és ismeretekkel minden a játékvezetőnek rendelkeznie kéne az elvárások 
szerint. Tegyék fel maguknak a kritizálók a kérdést, hogy ennyi pénzért ők vezetnének 
mérkőzést, ha tudják, hogy ezeknek a készségeknek és képességeknek a birtokában kell 
lenniük a játékvezetőknek? 
 
A régióban mi fizetünk a legkevesebbet a játékvezetésért, 40 Euro + útiköltség egy IFL meccs. 
Ausztriában mindez 70 Euro + útiköltség, Szlovákiában 90 Euro + útiköltség, ahol ráadásul az 
előírásoknak megfelelő versenyzsűri működik a versenyasztaloknál.  
 
A célunk természetesen az, hogy az elvárható szolgáltatási szintet érjük el, de ehhez kellenek 
a megfelelő mértékű játékvezetői díjak, az egyesületek, csapatok, csapatvezetők és játékosok 
támogató, pozitív hozzáállása. Végülis, nekik szervezzük a bajnokságot, számukra is fontos 
lehet, hogy delegáljanak alkalmas embereket játékvezetőnek a testületbe.”  
 
Az elmúlt évben egységessé és kulturálttá tettük a játékvezetők ruházatát. Hajdú Józsefnek 
köszönhetően 2 pár kommunikátort kaptunk, amit több játékvezető pár is szívesen használ. 
Az előző évben két játékvezető párt delegáltunk az IFF ezen nemzetközi testületébe. Az 
érintett 4 fő kitöltötte a nemzetközi szövetség online játékvezetői tesztjét. Várjuk, hogy 
delegálják őket nemzetközi mérkőzések vezetésére. Ez jelentősen javítani a hazai 
játékvezetés szintjét, amihez feltétlenül szükséges a nemzetközi játékvezetőink rendszeres 
tapasztalat átadása.   
 
Bízunk benne, hogy ebben az évben tovább nő az aktív játékvezetők száma és a játékvezetés 
színvonala.   
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3.3. Média Bizottság 
 

Magyar Petra vezette 2024-ben a bizottságot.  
 
2024-ben a Média Bizottság részéről aktív tevékenység volt köthető a közösségi médiában és 
marketing dolgokban. 
A bizottság szempontjából kiemelt jelentőséggel bíró versenyek voltak:  

- Férfi Világbajnoki Selejtező  
- IFL Final4 hétvége  
- Dominik Bau Magyar Kupa Final4 
- 3v3 Világbajnokság  
- U19-es Lány Világbajnokság  
- II. Czitrom András - Hungária Kupa   

 
Az MFSZ hivatalos Facebook oldalán rendszeresen megosztották a szövetséggel, a hazai 
floorball élettel kapcsolatos híreket, eseményeket, eredményeket. Az online megjelenésen 
túl személyesen is részt vettek több eseményen, mint például a Nagy Sportágválasztón, a 
Bécsben megrendezett IFL Final4-on, Hungária Kupán.  
2024-ben folytatódott a közösségi média platformjaink növekedése, amely több tényezőnek 
is köszönhető. Az MB elmúlt évben kiemelt figyelmet fordított a vizuális megjelenés 
fejlesztésére, emellett pedig maga a sport ismertsége is fokozatosan növekedett, amely 
jelentős mértékben hozzájárult a követőtáborunk bővüléséhez.  
 
Az előző esztendőben a válogatott csapataink online reprezentációja kiemeltebb szerepet 
kapott, különösen a világeseményeket megelőző időszakokban. A Next Content 
együttműködésével professzionális videós és fényképes tartalmak készültek a 
válogatottakról, amelyek jelentős mértékben hozzájárultak az egységes és magas színvonalú 
megjelenéshez. Ezek az anyagok nemcsak a közösségi média aktivitásunkat erősítették, 
hanem a sportág presztízsét is növelték. 
  
Mivel a közösségi média menedzsment a bizottság vezető Magyar Petra számára 
másodállásként működik, a tartalomgyártás és publikálás gyakran előre tervezetten, 
tömbösítve történik. Ez azonban nem mindig bizonyult hibamentesnek, mivel sok esetben az 
utolsó pillanatban érkeztek kérések 1-1 poszt elkészítésére vagy módosítására. Az előzetes 
tervezés hatékonyságának növelése érdekében célszerű lenne, ha a jövőben mindenki 
figyelembe venné a minimum 5 munkanappal előre kért igényeket, hogy az időzítés és az 
előkészítés gördülékenyebben történhessen.  
 
A kiemelt események marketingjén túl heti szinten átlagosan 2 poszt jelent meg a 
Facebook-oldalunkon, míg az Instagramon kizárólag jelentősebb események kapcsán 
osztottunk meg tartalmakat. Az év során jól működött a Hónap Gólja díj, melyet szeptember 
óta a Puma támogatásával sikerült még vonzóbbá tenni. A díj nyertesei Puma sporttáskát 
vehetnek át, azonban a szavazás és a díj átadása gyakran elhúzódott a következő hónap 
végéig. A célunk, hogy ezt a folyamatot hatékonyabb tegyük és már a hónap elején sor 
kerülhessen mind a szavazásra, mind a díj átadására.  
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Az utánpótlás- és szabadidős eseményekről továbbra is kevés információ jut el a bizottság 
vezetőhöz, holott az elérési statisztika alapján egyértelműen látszik, hogy ezekre a 
beszámolókra is jelentős igény mutatkozik. Moravszki Gábornak köszönhetően ezen a 
területen tapasztalható némi javulás, de a jövőben célzottabb együttműködésre és 
hatékonyabb kommunikációra lenne szükség annak érdekében, hogy ezek az események is 
megfelelő figyelmet kapjanak a közösségi felületeinken.  
 
A 2024-es évben minden elérésünk kizárólag organikus módon történt, mivel a közösségi 
média fizetett hirdetésekre fordított kiadásunk 0 Ft volt. Bár az időzítés és a megosztások 
révén sikerült megfelelő eredményeket elérni, hosszú távon előnyös lenne, ha bizonyos 
kiemelt események előtt célzott hirdetések is lennének. 1-1 jól irányzott promóció 
hatékonyan növelhetné az elérésünket és a sportág iránti érdeklődést.  
 
Petrának köszönhetően a Facebook posztok érdekesek, figyelemfelkeltőek voltak, amik 
megfelelően tájékoztatták tagszervezeteinket, játékosainkat, a sportág iránt érdeklődőket a 
szövetség életéről, az aktuális hétvégi menetrendről, eredményekről, aktualitásokról.   
 
A Blessing Group média és PR vállalkozás továbbra is nagymértékben segítette ezirányú 
munkánkat. Az idén aláírt szerződés alapján az idei évben elkészítik a szövetség teljes arculati 
tervét. 
 
 
3.4. Utánpótlás Bizottság 
 

Az Utánpótlás Bizottság vezetését továbbra is Pavelka Zoltán végzi, sikeresen.  
Az utánpótlás bizottság tagjai voltak 2024-ben: 

● Borka Gábor 
● Leitner Tamás 
● Moravszki Gábor 
● Poór József 

 
Az ő tevékenységüktől nagy mértékben függ sportágunk hazai jövője. Munkájukat 
körültekintően, megalapozottan és sikeresen teszik. Rendszeresek az online megtartott 
bizottsági üléseik, emellett rengeteget egyeztetnek saját Facebook csoportjukban. Zoltánnak 
köszönhetően munkájukat tudatosan, jól felépítetten látják el. Első sorban ennek köszönhető 
utánpótlás csapataink számának jelentős növekedése. A bizottság személyi összetétele stabil. 
 
A Bizottság 2024. évi legfontosabb feladatai: 

● Kispályás Diákolimpia Országos Döntő (Paks) lebonyolításában való segítségnyújtás,  
● Unihoki Diákolimpia 2023/24-es versenyének teljes körű megszervezése és 

lebonyolítása,  
● 2023/24-es utánpótlás bajnokságok tavaszi idényének lebonyolítása, 
● 2024/25-ös Utánpótlás Magyar Kupa kiírása, megszervezése, lebonyolítása, 
● 2024/25-ös Utánpótlás Bajnokságok kiírása, megszervezése, lebonyolítása, 
● A fenti versenyek zavartalan lebonyolításának érdekében kapcsolattartás a főtitkár 

úrral és a Játékvezető Testülettel, 
● A diákolimpián indult csapatok vezetőivel egyeztetés tagszervezeti belépésről, 
● Regionális utánpótlás bázisok kialakítása, 
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● Javaslattétel a MFSZ által adományozott felszerelések elosztására. 

 
A 2024. évi Kispályás Diákolimpia döntője Pakson zajlott. A kiválóan megszervezett és 
lebonyolított esemény főrendezője Poór József volt, akinek ezúton is köszönjük kiváló 
munkáját. A Magyar Diáksport Szövetség az egyik legjobban megrendezett országos 
döntőnek minősítette a versenyt.   
 
Az Unihoki Diákolimpia 2023-2024. évi megrendezésén a legtöbbet Moravszki Gábor és Poór 
József dolgoztak, de a többi bizottsági tag is kivette a részét a teendők elvégzésében. A 
rendezvénysorozat 1-2 elégedetlenkedő negatív véleményétől eltekintve, jól sikerült. Többen 
nehezményezték, hogy a III. és IV. korcsoport versenye összevontan lett megrendezve, de ez 
nem a szövetség vagy a bizottság hatásköre. A problémát jeleztük az MDSZ felé, akik 
támogatták kérésünket, ezáltal a 2024-2025. évi verseny már ennek figyelembevételével lett 
meghirdetve. A bizottság sikeres munkájának folyománya, hogy az MDSZ az előző 
versenyszezonhoz képest több mint a dupla mértékű összeget biztosítja az unihoki 
diákolimpia teljes körű megrendezéséhez. Ez már az az összeg, ami biztosítja a 
versenysorozat színvonalas, nem a szövetség anyagi keretét megterhelő és a felmerülő 
kiadások megfelelő finanszírozását, a versenyrendezők némi anyagi javadalmazását. 
 
A diákolimpián továbbra is a 2. legnépszerűbb csapatsportág a floorball. A 2024-2025. évi 
versenyrendszerre 995 kispályás és 195 unihoki csapat nevezett. Már most komoly fejtörést 
okoz az események megrendezése, a nagyszámú csapatok megfelelő szintű versenyeztetése, 
az ideális helyszín kiválasztása. 
 
Valamennyi 2023/24-es utánpótlás bajnokságok rendben befejeződött. A távolabbi 
helyszínekre nehéz volt a rászervezés, de végül mindenhova eljutott a mezőny. Néhány 
távolmaradó csapat azért volt, ezen ebben az évben javítani kell.  
 
A 2024-2025. évi Utánpótlás Magyar Kupa kiírása időben elkészült. A szervezés nehezen 
ment, mivel több nevezett csapat a relatíve magasabb utazási költség miatt lemondta a 
tornán való részvételt. Azok a helyszínek bizonyultak jó választásnak, ahol újdonság volt a 
kupa (Mélykút, Újszilvás). A bizottság levonta a tanulságot, jövőre hamarabb egyeztet a 
helyszínekről.  
 
A 2024-2025-ös Utánpótlás Bajnokságot időben meghirdette a bizottság. A nevezett csapatok 
száma jelentősen nőtt, új tagszervezetek is indítottak korosztályos csapatot (ATTE, Újszilvás). 
Összesen 70 csapat nevezett. Új korosztályként, több tagszervezet igényét figyelembe véve az 
U17 fiú és leány bajnokság is bekerült a programba. A titkársággal együttműködve rendbe 
lettek téve az utánpótlás játékosok játékengedélyei is. A bizottság koordinálásával és 
ráhatásával megvalósult az utánpótlás meccsek során is az online jegyzőkönyvvezetés. Eddig 
ez minden tornán működött.  
 
Nehéz feladat új csapatokat, egyesületeket bevonni szövetségünk működési és 
versenyrendszerébe. Elsősorban emberi erőforrás hiányára panaszkodnak a megkeresettek, 
másik ok a székhelyük és a versenyhelyszín közötti nagy távolság. Próbálunk regionális 
bajnokságot szervezni, de egy-egy régióban az iskoláknak, egyesületeknek különböző 
korosztályban vannak csapatai. Most úgy tűnik, hogy Mélykút, Baja, Jánoshalma, Mohács 
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csapataival érdemes tárgyalni, illetve Miskolcon és környékén van érdeklődés és akarat új 
csapatok belépésére.  
 
Az Utánpótlás Bizottság javaslatainak köszönhetően jó helyre kerültek a szövetség által 
adományozott floorball ütők és labdák. Az egyetlen „tévedés” a gyulai Lila Suli DSE volt, akik 
az utóbbi félévben teljesen passzívvá váltak. Felmérésünk szerint a jövőbeli esetleges 
támogatásoknál az ütők egy része helyett érdemes lehet az unihoki vagy éppen a 3v3 
versenyszámok fellendülésének érdekében kapus sisakot is adományozni.  
 
A bizottság gyenge pontja a média megjelenés volt. Annak ellenére, hogy rendszeresen 
kértünk eredményeket, híreket, fotókat az utánpótlás rendezvényekről, sajnos ez csak 
nagyon ritkán valósult meg. Ez a bizottságon belüli kellő erőforrás hiánya miatt alakult így, 
ezen ebben az évben mindenképpen javítani kell.  
 
Összességében az Utánpótlás Bizottság az elvárásoknak megfelelően, fejlődő tendenciát 
mutatva látta el feladatkörét, feladataik nagy részét sikeresen megoldották. Néhány 
hibájukból tanultak és változatattak, hogy legközelebb ezen gyenge pontok megvalósítása 
jobban menjen. 
 
Folyamatosan zajlik a monitorozás új bázisok felkutatására, új csapatok létrehozására. Ennek 
eredményeként sikeres tárgyalások folytak gödöllői és keceli csapatok létrehozásáról, 
hozzánk csatlakozásáról. Mind a két város új regionális bázisa lehet sportágunknak. 
 
Ahogy korábban már leírtuk, 50 db floorball ütőt kaptunk az IFF-től, amit a bizottság javaslata 
alapján 7 klub, iskola kapott meg. 2024. év végén 14 szettet (szettenként 10 darab floorball 
ütő és labda) rendeltünk meg a központi működési keret terhére az efloorball-tól. Ezek a 
sporteszközök 2025. január végén érkeztek meg, amit a bizottság alapján 14 arra érdemes 
közösség kapott meg. Döntően olyan tagszervezetek, iskolák, akik részt vesznek a bajnoki 
rendszerünkben, vagy sikeresek a diákolimpián, vagy éppen potenciális partnereink lehetnek 
a közel jövőben. Úgy gondoljuk, hogy ez a csomagonkénti kb. 100 ezer Forintos támogatás 
kellő segítség és motiváció lehet utánpótlás közösségeink számára.  
 
2025. évre több elképzelés megvalósításával rendelkezik a bizottság, aminek teljesülésében 
nagyon bízunk. Ehhez némi anyagi fedezettel rendelkezünk, de külső, akár állami támogatás 
is szükséges.  
 
 
3.4. Egyetemi és Szabadidős Bizottság 
 

2024-ben sikerült újra életre kelteni ezt a bizottságot. Az elnökség Szűcs Andrást választotta 
meg a bizottság vezetőjének. A bizottságba két tagok is beválasztott az elnökség, de ők nem 
voltak aktívak az előző évben. Hosszú idők után floorball tornát szerveztünk a soproni SMAFC 
floorball szakosztályával együttműködve, ami jól sikerült.  
Sajnos azóta nem jött össze hasonló rendezvény megszervezése, lebonyolítása, amivel 
kapcsolatos kifogásunkat többször jeleztük a bizottság vezetőnek. Szövetségünk, azon belül 
bizottságunk segített az előző évi BEFS és MEFOB verseny lebonyolításához. 
 
 
3.5. Nemzetközi ügyek referense 
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Liebe György harmadik éve tölti be ezt a tisztséget, kiválóan. Tartja a kapcsolatot a 
nemzetközi szövetség vezetőivel, munkatársaival. Neki köszönhető, hogy az IFF-fel rendben 
van az együttműködésünk. A Hungária Kupa előkészítésében, a külföldi csapatokkal, a 
külföldi k játékvezetőkkel való kapcsolattartásban nagyon sokat segített. 
 
Jelentős szerepe volt, hogy 50 darab gyerek floorball ütőt kaptunk az IFF-től, amit György 
egyeztetett a nemzetközi szervezet munkatársával. 
 
2024. decemberében részt vett (részben saját költségén ) az IFF kongresszusán. 
 
 
3.6. Sajtóreferens 
 

Patai Gergő továbbra is kiválóan látja el feladatát, annak ellenére, hogy munkája és 
tanulmányai miatt nagyon elfoglalt. Rendszeresen írt cikkeket sportágunkkal kapcsolatban, 
amit a honlapon és Facebook oldalunkon publikál. Neki köszönhető, hogy néhány alkalommal 
már bekerültünk hírként a Nemzeti Sport online kiadásába. Kiemelt eseményeink után sajtó 
anyagot küld a Magyar Távirati Irodának, ami közzéteszi azt. Ezt több sajtó orgánum átveszi és 
megjelenteti. Neki köszönhetően továbbra is színvonalas ez a tevékenységünk, amit nagyon 
sok nálunk nagyobb szövetség, sportszervezet megirigyelhet.  
 
 

4.  Válogatott csapatok 
 

Szövetségünk 2024-ben 4 válogatott csapattal rendelkezett. A női, a férfi felnőtt és az U19 
lány válogatott a megszokott formában működött. U19 fiú válogatottal nem rendelkeztünk. 
Új elemként került az életünkbe a 3v3 férfi válogatott. 
 
A 3 „klasszikus” válogatott csapat szövetségi kapitányát pályázat beadását követően 
választotta meg korábban az elnökség. Minden tisztségre egy pályázat érkezett.  
 
A korábbi évekhez képest komoly előrelépést volt, hogy a megnövekedett állami működési  
és egyedi pályázati támogatásnak köszönhetően jelentősen megnövekedett a válogatott 
csapatok felkészülésére, versenyeztetésére fordítható összeg. Ez jelentősen csökkentette a 
játékosokra, családjaikra eső anyagi terhet, bár sajnos azt láttuk, hogy sok játékos esetében 
nem javította a címeres mez viselésének megbecsülését. 2024-ben sikerült megvalósítanunk, 
hogy minden kiemelt nemzetközi verseny (VB, VB selejtező) után némi jutalmat tudtunk adni 
a stábtagoknak, hálánk és megbecsülésünk jeléül. 
Minden válogatott csapat stábja elkötelezetten végezte időigényes, sok nehézséggel járó és 
igen megterhelő feladatát, amit ezúton is köszönünk. 
  
Csordás Tamásnak köszönhetően sikeres együttműködést tudtunk kialakítani a Magyar 
Labdarúgó Szövetséggel, azon belül is raktáruk vezetőjével, munkatársaival. Ennek az 
együttműködésnek hála, válogatott csapataink VB-re, VB selejtezőre utazásukhoz az MLSZ-től 
– az adott csapat vezetőivel egyeztetve – „sétáló melegítőt, pólótrikót”, kabátot, sporttáskát 
vagy éppen hátizsákot kaptak. Ezzel javítani tudtunk csapataink egységes és kulturált 
megjelenését. 
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Ennek semmilyen költsége nem volt. Ezúton is köszönjük az MLSZ illetékes vezetőinek 
segítségét. 
 
Külön köszönet Fodor Eszternek, aki minden válogatott csapatunk mögött ott van, és 
elhívatottságával, szakmai hozzáértésével, habitusával segíti a játékosok felkészülését, 
egészségügyi dolgait, rehabilitációját. 
4.1. Női felnőtt válogatott 
 

2024. júniusáig (U19 lány VB-ig) nem rendelkeztünk női csapat szövetségi kapitányával. Ekkor 
nevezte ki a beadott pályázat alapján az elnökség Szabó Zsoltot a tisztségre, aki örömmel 
elvállata azt. Zsolt egyből kialakította a saját szakmai stábját (dr. Mózes Réka, Bak Jázmin és 
Fodor Eszter).  
 
Terveinknek megfelelően közel 30 játékos kapott meghívót a keretbe, akik közül 28-an 
vállalták a felkészüléssel járó feladatokat. Akik visszaléptek, ők sérüléssel küzdöttek, vagy 
tanulmányi előmenetelük miatt utasították vissza a tagságot. A valós felkészülést 2024. 
augusztusában kezdték meg egy edzőmérkőzéssel, majd az azt követő 5 hónapban igyekeztek 
heti szinten 1,5-2 órás edzéslehetőséget biztosítani a játékosoknak budapesti és komáromi 
helyszíneken. A játékosok létszáma a tréningeken az alkalmak nagy részében megfelelő volt, 
azokon átlagosan 16 kerettag vett részt. Az edzések megkezdésével egyidőben egy 
svéd-magyar származású játékos is érkezett hozzánk Sara Nordgren személyében. Vele és a 
külföldön szereplő további magyar játékosokkal a nemzetközi hétvégék során nyílt lehetőség 
közösen együtt dolgozni. A csapatvezetés az edzések során sokat gyakorolta a sokpasszos 
labdakihozatalt és a labdatartást a 2-1-2 felállást alapul véve. 
 
A II. Hungária Kupa alatt is próbálták megvalósítani a megbeszélteket, több kevesebb sikerrel. 
Mivel a teljes kerettel vettek részt a tornán ezért a hangsúlyt arra fektették, hogy játék 
körülmények között megnézzenek minden játékost, akár több pozícióban is és többféle 
felállásban. A női csapat szempontjából kedvező volt, hogy nagyjából hasonló képességű 
csapatokat sikerült meghívni, ami valós meccsszituációkat teremtett a frissen 
újraformálódott női válogatott számára. A csapat 4. helyen zárt a rendezvényen, sajnos 
szerzett pont nélkül. A tornát követő edzéseken továbbra is a hangsúly a támadásokon és 
azok befejezésén volt, ami sajnos a selejtező tornán kevésbé mutatkozott meg. 
 
Idézet Szabó Zsolt szövetségi kapitány beszámolójából: 
„Sajnos nagyon kevés volt az az idő, amit a teljes csapat együtt készülhetett, de az itthon 
játszó játékosokat megpróbáltuk a lehető legjobban összekovácsolni a rendelkezésre álló idő 
során. Folyamatosan igyekeztünk visszajelzéseket kérni és ennek megfelelően alakítani, 
fejleszteni a lányokkal történő kommunikációt, melyben még bőven van hová fejlődnünk, de 
az már az elmúlt fél évben is sok értékes tapasztalattal gyarapodhattunk, amit kizárólag a 
csapatnak köszönhetünk. Fentieken túl úgy gondolom, hogy a felkészülés és selejtező után 
több dolgot is leszűrtünk, az egyik - és talán legfontosabb -, hogy sokkal több 
játéklehetőségre lenne szüksége a játékosoknak, mind klub szinten, mind válogatott szinten. 
Sajnos nem támogatta a játékosok fejlődését és meccsben tartását az országos bajnoki 
rendszer sem, 3 csapatos bajnoksággal ugyanis nem lehet még stagnálásról sem beszélni. A 
másik nagyon fontos, hogy a környező országok között kialakult egy mini rendszer, ezáltal ők 
folyamatosan egymás ellen játszanak és ezáltal biztosított a folyamatos fejlődés. Valahogy be 
kell csatlakoznunk hozzájuk, de ennek első lépéseit szövetség szintjén kell elő mozdítani. Ez 
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egy hosszú folyamat, de hasznára válna a csapatoknak sokkal több nemzetközi tornán kellene 
ugyanis részt venni annak érdekében, hogy a magyar női floorball fejlődést mutasson. Sajnos 
a környező országok csapatai jobb játékerőt képviselnek, a hozzánk tudásban közel lévők meg 
túl messze vannak.   
 
 
 
A selejtező torna alatt mindenki a címeres meznek megfelelően viselkedett és tudásának 
maximumát nyújtotta, persze mindemellett biztos vagyok benne, hogy egyéni edzéseik 
intenzitását fokozhatták volna. Becsülendő azonban az az akarat és kitartás, amit a tornán és 
a felkészülés során tanúsítottak, a felmerülő kisebb-nagyobb problémák ellenére is. 
Amennyiben a lányok egyben tudnak maradni és még néhány külföldi játékossal 
kiegészülnének, akkor kemény munkával kb. 4 év alatt lehetne eredményt elérni, amihez 
meglátásom szerint szükséges lenne egy olyan edző is, aki új dolgot, új impulzust tud adni a 
magyar női floorballnak. Véleményem szerint az ellenfél csapatok játéka folyamatosan 
gyorsul, fejlődik és ezen a selejtezőn is jól látszott, hogy Hollandia, Olaszország, Franciaország 
és Dánia csapatai között egyre kisebb már a különbség, melyektől sajnos az elmúlt évek 
tapasztalatai alapján inkább leszakadni, mint felzárkózni látszunk.” 
 
Elnökségünk bízott a sikeres kvalifikációban, ami sajnos elmaradt. Véleményünk szerint 
néhány dolgon változtatni kell, akár nem két, hanem négy évre szóló kinevezéssel, 
honosítható játékosok bevonásával, a hazai női floorball helyzet fejlesztésével.  Szövetségünk 
már dolgozik egy szélesebb körű női versenyrendszer kialakításán, ezzel kapcsolatban 
március 16-án már tartottunk egy széleskörű beszélgetést kb. 15 érintett jelenlétében. 
Fontos a női csapatok számának növelése, amihez szükség van a tagszervezetek aktívitására, 
a jelenlegi utánpótlás lány csapatok, játékosok kellő életkorba érésére. 
 
Köszönjük a szövetségi kapitány és a stáb munkáját. 
A szövetség 2025. áprilisi ülésén tárgyal a szövetségi kapitányi tisztségről, a kinevezésről. 
 
 
4.2. Férfi felnőtt válogatott 
 

Csordás Tamás szövetségi kapitányt 2023 márciusában választottuk meg a férfi csapat 
szövetségi kapitányának. Ekkor már megadta a stábtagokat is. A 2023. évi felkészülésükről 
tavalyi beszámolónkban részletes tájékoztatást adtunk.  
 
2024 januárjában a selejtező előtti hétvégen Komáromban edzőtáborozott a válogatott. Itt 
már a sérülteket váltó tartalék játékokkal kiegészítve kezdték meg az utolsó felkészülést. A 
szövetségi kapitány úgy értékelte, hogy az egész felkészülési időszakból az augusztusi érdi, az 
októberi Hungaria Kupa és a januári edzőtábor volt olyan értékű és minőségű, ahol érezhető 
volt szakmai és csapat szinten is a fejlődés, és hogy válogatott edzőtáborban vannak (terem, 
szállás, keret, edzések, étkezés). 
A VB selejtező során az alábbi eredmények születtek. 

● Csehország – Magyarország 16-1 
● Lengyelország – Magyarország 0-2 
● Magyarország – Ausztria 6-4 
● Norvégia – Magyarország 16 – 3  
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●  
Idézet Csordás Tamás szövetségi kapitány beszámolójából: 
 „Úgy gondolom, hogy a felkészülés és selejtező után több dolgot is leszűrtünk, amit a 
következő felkészülés során másképp szeretnénk csinálni, amennyiben a pályázatot ismét 
megnyerjük. Ide tartozik a tartalék játékosok (10 db) megtartása és leadása. Szövetség 
vezetésével előre egyeztetve megtervezni a válogatott teljes körű felkészülését, utazását, 
helyszíneket, ellenfeleket (Ausztria ebben nagyon nyitott).”  
Az elnökség itt is bízott egy esetleges továbbjutásban, de az már előzetesen tudható volt, 
hogy ehhez egy kis szerencse, és minden befolyásoló elem kedvező alakulása szükséges, 
beleértve játékosaink legjobb tudására, ellenfeleink némi rosszabb formájára, „rossz napjára” 
 
Sajnos ez most nem úgy alakult, ahogy szerettük volna. Véleményünk szerint még a 
játékosoknak is van mit hozzátenni, több edzésmunkával, egyéni fejlesztéssel, erőnléti 
edzésekkel.  
 
A játékosok előzetesen befizették a várható felkészülési és VB selejtező költségeket. A célzott 
pályázati és a válogatott csapatok működését is magában foglaló állami támogatás csak 
májusban érkezett meg, ezért ezt követően tudtunk minden résztvevő játékosnak némi pénzt 
visszafizetni, csökkentve ezzel a rájuk nehezedő terhet. 
 
Áprilisban – a beadott pályázat alapján – újra választottuk Csordás Tamást szövetségi 
kapitánynak. Munkáját Vígh László, Rácz László és Fodor Eszter segíti. 
Munkájukat nagy elszántsággal és körültekintéssel kezdték. Elképzeléseiket segítette, hogy a 
felkészüléshez az állami működési és pályázati támogatási keretből az anyagi fedezett 
meghatározott mértékig biztosított. Megbeszéléseink során rögzítettük, hogy a 
megnövekedett támogatást figyelembe véve ki kell alakítani egy számonkérési rendszert, ami 
figyelembe veszi az adott játékos aktivitását a számára nyújtandó anyagi pénzügyi 
ellentételezésnél. 
 

A stáb rendszeres és közvetlen kapcsolatban van a kerettagokkal. A terveknek megfelelően 

zajlik a felkészülés, azon belül a közös edzések. A csapat sikeresen részt vett a II. Hungária 

Kupán, ahol legyőzte a brit és az osztrák válogatottat, többször látványos és eredményes 

játékkal. A tornagyőzelemért lejátszott mérkőzésen sajnos viszonylag nagy különbséggel 

kikaptunk a nálunk előrébb jegyzett és a világbajnokságra készülő szlovén csapattól, ahol 

láthatóvá vált a csapat erőnléti és egyes játékosok mentális állapota. Ezeket mindenképpen 

javítani kell az előttünk álló közel egy év során.  

 

2024-ben néhány felkészülési mérkőzést játszott a csapat, de sem külföldi edzőmérkőzést 

nem tudott játszani, sem nemzetközi tornán nem tudott részt venni, azok hiányában. Bízunk 

benne, hogy az idei évben az osztrák és a szlovák szövetséggel kialakult jó kapcsolatnak 

köszönhetően megoldódik az a probléma. 

 
4.3. 3v3 férfi válogatott 
 

Az IFF 2024. évben rendezte meg a nemsokkal korábban életre keltett 3v3 versenyszám 

világbajnokságát. Erre nem kellett kvalifikálni, azon bármely ország, akár két csapattal is 
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nevezhetett. A 2024. évi versenyre – az U19 lány VB-vel párhuzamosan – a finnországi 

Lahtiban került sor. Hazánkat az SZPPK Komáromból kialakított csapat képviselte. Ennek a 

csapatnak nem volt kijelölt szövetségi kapitánya, felkészülési terve. A felmerült költségeket 

teljes mértékben az SZPK és a játékosok fedezték. A csapatvezetői teendőket Szuri Zoltán 

látta el, míg az edzői feladatkört Haris Tibor. 

 

A világbajnokságot a csapat komolyan vette, teljes elánnal küzdöttek minden mérkőzésen, 

ahol kiváló eredményeket értek el. A csoportból második helyezettként jutottak tovább. 

Eredmények: 

● Magyarország – Ukrajna   14 – 2 

● Svédország – Magyarország 17 – 4 

● Magyarország – Franciaország 9 – 2 

Negyeddöntőben szoros küzdelemben kapott ki a csapat, úgy hogy a félidőben még a mieink 

vezettek 4-2-re a házigazda, és nálunk sokkal előrébb rangsorolt Finnország válogatottja 

ellen. Ezzel a kiemelkedő teljesítménnyel csapatunk végül a résztvevő 24 csapat között a 

remek 9. helyen zárt. Gratulálunk! 

 

4.4. U19 lány válogatott 
 

Utánpótlás lány válogatott csapatunk az egyetlen, amely az utóbbi években 
Világbajnokságokon tudott részt venni. A 2024-es világbajnokságra a kijutást a 2023-as 
franciaországi selejtezőn elért eredménnyel sikerült kivívni.  
 
Döntően az addigi stábtagokkal folyt a felkészülés.  

● Varsányi Zsuzsanna – szövetségi kapitány, edző, teremfelelős, felszerelésmenedzser 
● Magyar Petra – edző  
● Gulyás Nelli –kapusedző  
● Turi-Kováts Kata – U19 válogatott segítő  
● Fodor Eszter – gyógytornász, masszőr  
● Takács Benedek – dietetikus (sajnos vele nem sikerült szorosabb munkát kialakítani) A 
● Petri Tuominen (finn floorball edző) - a VB előtt először online, majd a helyszínen 

csatlakozott a szakember gárdához 
 
A VB keret kialakításakor hatalmas problémát jelentett, hogy létszámunk a világbajnokság 
idején zajló érettségi vizsgák miatt erősen lecsökkent, mert azon többen is érintettek voltak. 
Pozitívum volt, hogy 2 lány sérülésükből felépülve csatlakozott a csapathoz.  
 
2023 szeptemberétől kezdve a nemzetközi hétvégéken tartottak válogatott összetartásokat. A 
teljes felkészülés alatt összesen 48 edzés és felkészülési mérkőzés volt, amin nagyon kevés 
hiányzás volt.  
A felkészülés és a VB-n való részvételhez viszonylag kisebb, az előzetesen tervezettnél 
kevesebb összeget kellett befizetniük a szülőknek. 370 ezer Forint volt a tényleges költség, 
ezzel szemben 100 ezer Forinttal kellett hozzájárulniuk a családoknak a felmerült 
kiadásokhoz. A fennmaradó igen jelentős, összesen közel 5 millió Forintos részt a szövetség 
fedezte állami, pályázati és szponzori támogatásokból, valamint a Klebelsberg Központ által 
az érintett tankerületektől kapott utazási hozzájárulásokból.  
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A csoportba sorolás után kiderült, hogy Kanada, Dánia és Olaszország lesz az ellenfelünk az 
első körben. Kanada ismeretlen volt számunkra, de győzelmi esélyink voltak ellenük. Dánia 
ellen a selejtező mérkőzésnél szorosabb végeredményt tűztünk ki, míg Olaszország ellen 
egyenlő esélyeket láttunk reálisnak enyhe olasz fölénnyel.  
Csoport eredmények: 

● Magyarország – Kanada   8- 2 
● Dánia – Magyarország 11-2 
● Magyarország – Olaszország 3-3 

Helyosztó mérkőzés: 
● Új-Zéland – Magyarország 8-6 

 
Idézet Varsányi Zsuzsanna szövetségi kapitány értékeléséből: 
 

„Összességében 14. helyen végzett a csapat. Nagyon rövid kispaddal rendelkeztünk. 
Elmondható, hogy páran a hazai bajnokságban megszokott teljesítményüktől elmaradtak, de 
ez betudható volt az ellenfelek minőségének, a feszített menetrendnek, az otthoni átlagnál 
magasabb tempónak. A játékosok felkészültsége, előképzettsége sem volt egységes, több 
lány még technikai, fizikális hiányokkal érkezett, amit a rendszeres edzések, kitartó munkájuk 
sem tudott kompenzálni, de lelkesedésük és fegyelmük sokszor segítette őket a nehézségek 
leküzdésében. A legnagyobb pozitív hozadéka a világbajnokságnak egyrészt a lányok 
közösségi élménye, a floorball világba való bevezetése, a legtöbb lány részére egy rendkívül 
pozitív, életre szóló élményt adó esemény volt.  
 

Másrészt a stáb tagjainak kiemelkedő munkáját kell megemlíteni. Gulyás Nelli kapusedzőként 
rendkívüli segítséget adott mindhárom hálóőrnek, Fodor Eszter gyógytornászként, 
masszőrként minden problémát nagy hozzáértéssel kezelt (meg kell említeni, hogy 
érkezésünk után 2 nappal államvizsgázott, ennek ellenére vállalta az utat!!!), Turi-Kováts Kata 
mind az itthoni edzéseken nyújtott nagy segítséget, mind az edzéseken túl támogatta a 
lányokat. Magyar Petra már edzőként debütált az utánpótlás korosztályban, most magasabb 
szinten is rendkívül sokat tudott hozzátenni a csapat teljesítményéhez.  
 

Külön feladat volt Petri Tuominen részére a szinkrontolmácsolás, amiben mindhárman 
segítették a csapatot. A legnagyobb segítséget PETRI TUOMINEN nyújtotta számunkra. Finn 
edzőként hatalmas tapasztalattal, tudással rendelkezik és ezt olyan módon tudta átadni a 
csapat számára, ami itthoni viszonyok között ismeretlen. Az Ő támogatása nélkül nem jött 
volna létre ez a teljesítmény. A lányok nagyon megkedvelték, nagyon sokat tanulhattunk tőle 
és örömünkre ez a kapcsolat megmarad, számíthatunk rá a jövőben is, ha a 
csoportbeosztások engedik (az észt válogatottnál dolgozik hasonló szerepkörben).” 
 
Gratulálunk a teljes stábnak, csapattagoknak a lelkiismeretes munkáért, a sok-sok 
áldozatvállalásért, az elért sikerekért. Számítunk mindannyiatok további munkájára, játékára. 
Az U19 lány válogatott 2. féléves tevékenységét szüneteltettük, mert a legtöbben a felnőtt 
női válogatott felkészülésében voltak érintettek. 2025. tavaszán indult újra a korosztályos 
válogatott felkészülése, már új szövetségi kapitánnyal (Varsányai Zsuzsanna nem vállalta a 
tisztség további ellátását). Takács Annát választottuk meg az új szövetségi kapitánynak.  
 
4.4. U19 fiú válogatott 
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Ez a csapatunk előző évben nem működött, nem neveztük a világbajnoki selejtezőre sem. 
Novemberi elnökségi ülésünkön választottuk meg és neveztük ki Pfneiszli Pétert az U19 fiú 
csapat szövetségi kapitányának. A tényleges munkája 2025. év elején kezdődött. 
 
 
 
 
4.6. U15 leány és fiú válogatott 
 

Tavalyi évben döntöttünk az U15 leány és fiú válogatott keretek létrehozásáról. Ennek 
gyakorlati megvalósítása 2025. esztendő elején kezdődött. Ezeknek a csapatoknak a 
kialakításával az a célunk, hogy a tehetséges gyerekek számára kellő motivációt, felkészülési 
lehetőséget biztosítsunk, népszerűsítsük sportágunkat az általános iskolás diákok körében, 
felkészítsük az érintett játékosokat az U19 válogatottságra. 
 
 

5.  Versenyrendszer 
 

3.1. pontban részben már beszámoltunk a Versenybizottság tevékenysége kapcsán erről  a 
témáról. Az MFSZ egyik kiemelt feladata a felnőtt bajnokságok és a Magyar Kupa szervezése, 
lebonyolítása. Ennek a kötelezettségünket próbáltuk a lehető legjobb szinten megfelelni.  
Az országos bajnokság és az IFL összehangolása az előzetes egyeztetések ellenére néha 
problémát okozott, de a korábbi évekhez képest sikerült némileg előre lépnünk.  
 
Sajnos a kevés férfi csapat szám miatt 2024-ben sem tudtuk elindítani a bajnokság II. 
osztályát.  
 
2023-2024. évi felnőtt bajnokságok végeredménye: 
 
Női Országos Bajnokság:  3 résztvevő csapat 

I. helyezett: SZPK Mentőangyalok Komárom  
II. helyezett:  Phoenix Fireball SE 
III. helyezett:  IBK Cartoon Heroes 
 

Férfi Országos Bajnokság:  8 résztvevő csapat 
I. helyezett: SZPK Sárosi Optika Komárom 
II. helyezett: Phoenix Fireball SE 
III. helyezett: ARES HC ’94 

 

2024. évi Dominik Bau - Női Magyar Kupa végeredménye:   3 résztvevő csapat 
I. helyezett: SZPK Mentőangyalok Komárom 
II. helyezett:  Phoenix Fireball SE 
III. helyezett:  IBK Cartoon Heroes 
 

2024. évi Dominik Bau - Férfi Magyar Kupa végeredménye:  8 résztvevő csapat 
I. helyezett: SZPK Sárosi Optika Komárom 
II. helyezett:  Dunai Krokodilok SE 
III. helyezett:  IBK Cartoon Heroes 
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2024-ben szövetségünk rendezte meg a Magyar Kupa döntőjét. Névszponzornak sikerült 
meggyőzni a Dominik Bau Kft-t. Úgy gondoljuk, hogy az eseményt sikerült színvonalasan 
megrendezni, amit némileg beárnyékolt a férfi döntő végén történt kiállítás hullám.  
 
Sajnos a mérkőzések technikai és adminisztratív teendőivel előfordultak hiányosságok, de 
reméljük, hogy a 2025-2026. évi szezonra ezeket sikerült a lehető legminimálisabbra 
csökkenteni. 

 
Utánpótlás bajnoki rendszerünkben résztvevő csapatok száma az elmúlt három szezonban 
folyamatosan emelkedett. 
 

Szezon 
Bajnokságok 

száma 
Csapatok  

száma 
2021-2022 8 33 
2022-2023 12 39 
2023-2024 14 59 
2024-2025 14 70 

 
 
Az utánpótlás bajnoki fordulók megszervezése tavaly is nagy kihívás volt. Nehéz 
összeszervezni az edzők, a játékosok és a helyszínen kedvező és mindenki számára 
elfogadható rendszerét. Mindezek mellett az Utánpótlás bizottságnak sikerült többé-kevésbé 
megoldani ezt. Tradicionálisan kiemelkedő utánpótlás bázisaink (Vajda, Komárom, Eger, Érd) 
mellé több új (Balassagyarmat, Esztergom, Pitvaros, Paks, Mélykút) is csatlakozott. Az itt 
tevékenykedő elhivatott szakembereknek köszönhetően sok tehetséges fiatal játékos és sok 
ügyes csapat kapcsolódott be versenyrendszerünkbe.  
 
2024. szeptemberében több korcsoportban megrendeztük az utánpótlás Magyar Kupát, ami 
ismét nagy siker volt, bár meglepő módon kevesebb csapat vett részt rajta, mint 2023-ban. 
Köszönjük a házigazda szerepet vállaló klubot segítségét, áldozatos munkájukat. 
 
Minden regisztrált játékosunk részére sportbiztosítást kötöttünk a Groupama Biztosítóval.  
 
Tavaly októberben – hosszas és jól megtervezett előkészületet követően – megrendeztük a II. 
Czitrom András – Hungária Kupa nemzetközi válogatott csapatok tornáját. Az esemény 
lebonyolításának elsődleges célja az volt, hogy megfelelő felkészülési lehetőséget 
biztosítsunk felnőtt válogatott csapataink számára. A zökkenőmentesen lebonyolított tornán 
a magyar válogatott csapatokon kívül további 3 női (szlovák U19, brit és osztrák) valamint 3 
férfi (szlovén, brit és osztrák) csapat vett. Úgy gondoljuk, hogy céljainknak megfelelően 
tudtuk lebonyolítani a két napos eseményt, amin közel 30 rendező és segítő tevékenykedett. 
 
 

6.  Szövetségünk gazdálkodása 
 

Az MFSZ 2024. évi gazdálkodását külön részletesen bemutatja a mérleg beszámoló és a 
kiegészítő melléklete. Mindezek mellett érdemes néhány gondolatot, tényt ebben a 
dokumentumban is megemlíteni.  
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A szövetségünk az előző évben az utóbbi időszakot figyelembe véve a legsikeresebb és 
legjobb gazdálkodási körülmények között működhetett. Ezt a megemelt állami működési 
támogatás és a NEA pályázati összeg biztosította. Ez a két tétel több mint 22 millió Forintos 
forrást jelentett. Mivel a 2024. évi költségvetést szövetségünk elnöksége már év elején 
elfogadta, némileg át kellett alakítani a terveket, de ez kellemes kötelezettség volt 
számunkra.   
 
A nem várt többlet támogatás ellenére a 2024. év gazdálkodására a takarékosság és a 
megfontoltság volt a jellemző. Ahogy azt az előző oldalakon leírtuk, ez a megnövelt összeg 
jelentősen segítette a válogatott csapatok működtetését, de emellett megkönnyítette az 
MFSZ napi életét, a szövetségi teendők ellátását, az ezzel kapcsolatos számlák rendezését. 
 
Könyvelésünket az előző évben is Mogor Márta végezte kiválóan. Szövetségünk könyvelése, 
pénzügyi nyilvántartása, a személyi jellegű kifizetések ügyintézése teljes mértékben rendben 
van, ami kiváló könyvelőnknek köszönhető. Kérdéseinkkel, kéréseinkkel nyugodtan 
fordulhattunk hozzá, a lehető leggyorsabban választ, megoldást kaptunk tőle. Az sem 
elhanyagolható, hogy a könyvelésért, tanácsadásért jóval a piaci ár alatt fizettünk. Az előírt 
bejelentési kötelezettségeket, dokumentáció beadásokat minden esetben határidőn belül 
teljesítettünk.  
 
Továbbra is a szamlazz.hu „Profi” üzleti csomagot használjuk ingyenesen a számláink 
kiállításakor. 
 
Az előző évben annyi problémánk azért volt pénzügyileg, hogy a támogatásokat csak 
májusban kaptuk meg, ami problémát okozott az áprilisi számlák kifizetésekor. Ezt csak elnöki 
kölcsönnel tudtuk megoldani.  
 
Likviditásunk tovább javult, emellett tagszervezeteink fizetési fegyelme is jelentősen 
erősödött, kintlévőségünk nincs. 
 
A 2024. év ismét kiemelkedő bevételt és kiadást hozott, ami első sorban az állami támogatás 
megemelkedése miatt volt. Az adományok mértéke csökkent, mivel a válogatott 
játékosoknak radikálisan csökkent a befizetési kötelezettségük. A 2023. évi adományok után 
lehívható NEA Normatív Pályázati keretből is több mint 700 ezer Forintot kaptunk, amit 
szintén a válogatott csapatokra fordítottunk. 
 
Az előző évet sikerült megfelelő megtakarítással zárnunk, ami biztosította a 2025. év eddigi 
kiadásainak finanszírozását. Várhatóan május közepén kapjuk meg az idei évi állami működési 
támogatást. 
 
Az MFSZ főbb mérleg adatai: 
 
 2020 

e Ft 
2021 
e Ft 

2022 
e Ft 

2023 
e Ft 

2024 
e Ft 

Össz bevétel 17 782 10 378 39 491 26 898 38 222 
  Állami működési támogatás 12 077 0 18 651 8 511 14 290 

  Adományok 0 3 419 11 526 7 433 4 314 

  Pályázati támogatás 0 0 0 0 8 743 
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  Tagdíj 0 0 240 439 320 

  Egyéb bevétel 5 705 6 959 9 074 10 515 10 555 

Össz kiadás 20 439 16 387 39 048 26 098 37 008 
Tárgyévi eredmény -2 657 - 6 009 443 800 1 214 

 
Szövetségünknek nincs köztartozása, szerepelünk a Köztartozásmentes Adózói 
Nyilvántartásban (KOMA), ami nagymértékben javítja szervezetünk megítélését. Az előző 
évben likviditásunk rendben volt, bár áprilisban rövid időre kellett némi kamatmentes 
kölcsönt kérni a működéshez, mert csak májusban érkezett meg az állami támogatás.  
2024-ben – könyvelőnk közreműködésével – határidőn belül leadtuk a KSH statisztikai 
jelentésünket. 
 
 

6.  Pályázatok 
 

Az elmúlt pár évben pályázati támogatásban nem részesült szövetségünk. Ez az előző 
esztendőben nagy mértékben változott, számottevő összeghez jutottunk ebből a tételből.  
 
Válogatott csapataink kiadásainak részbeni fedezéséhez, videókamera és más eszközök 
beszerzéséhez 8 millió Forint NEA támogatást kaptunk. Ezt az előzetesen meghatározott 
költségek fedezésére fordítottuk. Ennek elszámolása rövidesen megtörténik. 
 
A 2023. évi adományok után pályázhattunk a NEA Normatív Pályázatra. Ezt sikeresen 
megtettük, így a 2023. évi ez irányú bevétel 10%-t kaptuk meg, ami közel 800 ezer Forint volt, 
amit válogatott csapataink kaptak meg, az általuk korábban befizetett adományok 
mértékéhez igazítottan. 
 
A NEA működési pályázatra sikertelenül pályáztunk.  

 
Idei évben még nagyobb hangsúlyt fogunk fektetni sikeres pályaművek beadására. 
Szeretnénk pályázni az Erasmus plus pályázatra egy nemzetközi programmal  

 
 
7. Képzési rendszerünk 
 

Sajnos egy az előző évben az egyik leggyengébb szakterületünk volt. Sajnos különböző okok 
miatt, elsősorban szabadidő és kapacitás hiány miatt nem jutott energiánk a megtervezett 
képzési programok megvalósítására. Annak ellenére, hogy jól kidolgozott szakmai képzési 
programjaink vannak, ezek elmaradtak. 
 
A játékvezető képzések, továbbképzések rendben lezajlottak, ezzel kapcsolatosan Feke Dávid, 
mint a JT elnöke sokat fáradozott. 
 

2025-ben meg kell valósítani a pedagógusoknak megtartandó floorball alapképzést, egy 
magasabb szintű saját szervezésű edző képzést és a sportvezetők számára tervezett oktatást. 
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8.  Eszközpark 
 

Szövetségünk eszközparkja 2024-ben némileg bővült. Korábban megvásárolt és még 
használható tárgyak: 

● Válogatott csapataink mezei, nadrágjai és sportszárai (ezek pontos leltározása most 
van folyamatban. 

● 4 darab nagy méretű sporttáska. 
● 2 közepes méretű egészségügyi felszerelések tárolására alkalmas táska 
● 2 darab nagy méretű floorball ütő táska 
● használt floorball ütők és labdák 

A SONY Magyarország Kft segítségeként tartós kölcsönben nálunk van egy SONY kézi kamera, 
amit válogatott csapataink és tagegyesületeink is használhatnak.  
 
2024-ben az alábbi eszközökkel bővült az MFSZ tárgyi háttere: 

● 1 darab SONY videókamera, állvány és memória kártyák. Ezeket használhatták 
válogatott és klub csapataink is. 

● 1 darab használt, de újszerű Lenovo laptop. 
● 1 darab új XEROX multifunkcionális asztali nyomtató. 
● 2 pár mobil kommunikációs szett, amit a játékvezetők használhatnak (Hajdú József 

felajánlása). 
● 2 darab új nagyméretű floorball ütő táska. 

 
Megbeszéléseket folytattunk a PUMA magyarországi képviseletének vezetőjével, aminek 
eredményeként 2024-ben vásároltunk játékvezetői ruházatot, amit az érintettek kaptak meg. 
Szövetségünk anyagi helyzete nem tette lehetővé, de nem is volt szükséges új sportruházatok 
vásárlása. Tárgyaltunk külföldi floorball eszközforgalmazókkal (többek között több hónapon át 
az efloorball-lal) lehetséges eszközpark bővítésről szponzori együttműködés keretében, de 
nem jártunk sikerrel. 
 
 

9.  Külső kapcsolataink 
 

A Nemzetközi Floorball Szövetséggel rendezett a kapcsolatunk. Az éves tagsági díjat, az 
általuk szervezett kiemelt versenyek nevezési és játékvezetői díját minden esetben időben 
rendeztük. Ahogy azt már korábban leírtuk 50 darab floorball ütőt, labdák és két nagy 
méretű hordozó táskát kaptunk támogatásként. Sok-sok év után újra képviseltettük magunkat 
az IFF éves kongresszusán. Szövetségünket Liebe György nemzetközi referens képviselte, 
akinek útját részben tudtuk finanszírozni, a fennmaradó összeget saját maga fedezte. Ezt 
köszönjük! A 2024. évi értekezleten azért is kiemelt fontosságú volt a részvétel, mert ezen az 
összejövetelen választották meg a nemzetközi szövetség új elnökét, aki az eddig cseh 
származású alelnök lett.  Liebe György vele és más tisztségviselőkkel is személyes 
beszélgetést tudott a helyszínen folytatni, ami hasznos lesz az MFSZ-nek. Ennek idén már 
érezzük kedvező hatását. 
 
Az előző évben Liebe György nemzetközi referensen keresztül tartottuk a kapcsolatot az 
IFF-lel és más nemzetközi szövetségekkel.  
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Ahogy korábban is leírtuk a Sport Szakállamtitkársággal visszafogott, a Nemzeti Versenysport 
Szövetséggel és a Nemzeti Sportügynökséggel jó a kapcsolatunk. Munkánkat elismerik, jó a 
véleményük szervezetünkről. Ennek kézzel fogható következménye az évről-évre emelkedő 
állami támogatás. Örömmel számolhatunk be arról a sikerről, hogy a Magyar Floorball 
Szakszövetség közel a kétszeresét kapja az előző évi állami működési és sportszakmai 
támogatásának. A fenti 3 szervezet által kért tájékoztatókat, dokumentációkat minden 
esetben időben megküldtük, kéréseiket teljesítettük.  
 
Az eddig megemlített szervezeteken kívül az alábbiakkal szövetségekkel, állami 
intézményekkel tartunk fel jó kapcsolatot: 

● Klebelsberg Központ és a hozzátartozó körzeti tankerületek 
● Magyar Jégkorong Szövetség 
● Jó néhány település polgármestere 
● Speciális Sportszövetség 
● Szlovák és Osztrák Floorball Szövetség 

o régió közös erősítése floorball sportágban 
o közös versenyek, rendezvények 
o női IFL 
o képzések 
o utánpótlás programok 

 

10.  Szponzori hátterünk 
 

Mint ahogy az előző években leírtuk, most is megtesszük annak közzétételét, hogy a jelenlegi 
helyzetben szövetségünket jelentős mértékben hátrányosan érinti a TAO rendszer. A kiemelt 
látványsportágak számára kedvező, de az összes többi sportág számára káros szabályozás 
minket is erősen súlyt. Míg a TAO keretében nyújtott támogatás az adóból levonható, addig 
az összes többi anyagi segítségnyújtás költségként leírható. Emiatt nagyon nehéz, első sorban 
személyes ismeretség által létrejövő szponzorációra lehet számítani. Emiatt helyeztük 
előtérbe és forszíroztuk az adományozást.  
 
2024-ben sok szülő, játékos adománnyal segítette a válogatott költségek fedezését, amit 
ezúton is köszönünk. Ahogy a 6. pontban leírtuk, az előző évben azért csökkent az 
adományok összege, mert a válogatott játékosokra eső befizetendő összeg csökkent, így az 
ezzel kapcsolatos tétel kisebb lett.  
 
Támogatóink: 

● A Szabó Kelemen és Társai Andersen Ügyvédi Iroda aranyfokozatú támogatója a 
szövetségnek. Az általuk fizetett támogatás jelentős részét a válogatott csapatok 
támogatására fordítottuk. 

● Dominik Bau Kft a lány válogatott felkészülését, VB-n való részvételét és a 2024. évi 
Magyar Kupa névszponzoraként annak  az eseménynek a megrendezését támogatta. 

● Blessing Group média és marketing tevékenységünket segítette, profi videó anyagot 
készített a Diákolimpia döntőjéről. 

● INETON Kft az U19 lány válogatott VB költségeihez járult hozzá. 
● KDB Bank 2 alkalommal is finanszírozta kiemelt versenyeinken meghirdetett tombola 

fődíjat, aminek segítségével összesen 200 ezer Forint értékben vásároltunk 
sporteszközöket 3 utánpótlás bázisunknak. 
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● A ZWACK Unicum Nyrt, a Törley Pezsgőpincészet, a Mandula Tortaműhely, a Soós 
Tészta Kft termékekkel támogatta eseményeinket. 

 
Köszönjük támogatóink segítségét.  
 
SZJA 1% felajánlás befogadására szövetségünk korábban nem rendelkezett a szükséges NAV 
engedéllyel. Korábbi vezetők nem foglalkoztak ezzel az engedélyezési eljárással, így ebből a 
bevételi forrásból bevétel, támogatás nem érkezett szövetségünkhöz. 2023-ban rendeztük az 
ehhez szükséges adminisztrációs teendőket, így 2024-ben már tudtunk fogadni 
felajánlásokat, bár ezzel kapcsolatos bevételre nem igazán számítottunk, mert az inkább a 
tagszervezeteknél csapódik le. 37 ezer Forint felajánlás érkezett hozzánk.  
 
2025. évi főbb célok: 

● Egymás iránti tisztelet erősítése. 
● A floorball hazai ismertségének, elismertségének növelése, az ehhez szükséges 

feltételrendszer kialakítása, működtetése. 
● Sportágunk hazai népszerűsítése első sorban a tanintézményeken belül. Ennek 

érdekében szoros együttműködés a Klebelsberg Központ vezetőjével, illetékes 
osztályával, a tankerületek vezetőivel, a Magyar Diáksport Szövetség vezetésével. 

● 8 helyszínből álló sportág népszerűsítő körút megszervezése, az ehhez szükséges 
állami támogatás előteremtése. 

● Az iskolákból kikerülő és a floorballt versenyszerűen űzni akaró játékosoknak a 
szükséges információszerzési lehetőség és szervezeti háttér megszervezése. Fogadó 
egyesületek felkészítése, segítése. 

● „Szövetségi versenyiroda” tevékenységének kialakítása, működtetése, a már 
meglévő heti 1 alkalmat magában foglaló ügyfélfogadási nap fenntartása, sőt 
további egy ügyeleti nap bevezetése. 

● A döcögősen működő szövetségi honlap helyett egy új, dinamikusabb, a kor és az 
elvárásoknak sokkal jobban megfelelő portál kialakítása, beindítása. 

● Tagegyesületi taglétszámunk növelése, 2025. év végére legalább 28 tagszervezettel 
és 1000 igazolt játékossal rendelkezzünk. 

● Az MFSZ fizetőképességének fenntartása, a beérkező számlák határidőn belüli 
kifizetése. 

● A szövetségi irodában lévő válogatott mezek rendszerezése, leltárba vétele, 
áttekinthetőbbé és kezelhetőbbé tétele. A ruházat kiadási és visszavételi 
rendszerének szigorúbbá tétele. 

● Bizottságaink működésének hatékonyabbá tétele, a bizottsági határozatok rögzítése 
a határozatok jegyzékében, tevékenységi körük szélesítése, a bizottsági tagok 
számának növelése. 

● Válogatott tagság, a nemzeti mez viselése megbecsültségének erősítése, válogatott 
csapataink anyagi támogatásának – lehetőségeink szerinti - növelése. 

● Válogatott csapataink erősítése érdekében külföldön élő, játszó, nem magyar 
állampolgársággal rendelkező, de magyar ősökkel rendelkező a kívánt játéktudással 
rendelkező floorball játékosok felkutatása, amennyiben szükséges honosítása.  

● Floorball gála megszervezése 
● A 2025-2026. évi női felnőtt bajnokságban szereplő csapatok számának növelése a 

női szakág megerősítése.  
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● A férfi IFL bajnokság rendezési feltételeink, működési rendjének egyeztetése, 
optimalizálása a szlovén és osztrák szövetségek vezetőivel. 

● Női IFL bajnokság 2025. évi beindításával kapcsolatos nemzetközi egyeztetések 
megtételét követően ennek a versenyrendszernek a beindítása az osztrák és német 
sportági szövetséggel közösen. 

● Szponzori körünk bővítése, támogatóinkkal való rendszeres kapcsolat kialakítása. 
● Tagszervezeteink számára nyújtott szolgáltatási kör szélesítése, működésük szakmai 

segítése. 
● 2025-2026. évi női és férfi felnőtt bajnokságban szereplő csapatok számának 

növelése. 
● Sportszakember képzésünk (edző, testnevelő tanár, játékvezető), továbbképzésünk 

hatékonyabbá és népszerűbbé tétele, a programban résztvevők számának növelése. 
● Utánpótlás bázisunk szélesítése, regionális központok, versenyek kialakítása, 

versenyrendszerünk bővítése. 
 
 
Átfogó beszámolónk végén kijelenthetjük, ismét egy fárasztó, sokszor feszült, rengeteg 
munkával járó, összességében sikeres évet tudhatunk magunk mögött. Nagyon sokan, sokat 
dolgoztak a magyar floorball élet fenntartásáért, működtetéséért, a sportág 
népszerűsítéséért, az abban tevékenykedők kiszolgálásáért.  
 
Működési rendszerünk, szervezeti, jogi, pénzügyi hátterünk stabil, átlátható, átgondolt és 
működő képes. Munkaügyi dolgaink rendezettek, a különböző járandóságok kifizetése 
rendben megtörtént, pénzügyi tartozásunk, kintlévőségünk nincs. Hazai és nemzetközi 
kapcsolataink rendezettek, elfogadottságunk, elismertségünk tovább javult. 
Versenyrendszerünk működik, válogatott csapataink eredményességén javítani kell. 
Bevételünk, ezzel együtt kiadásaink az előző évhez képest nagy mértékben növekedett, mind 
emellett pénzkezelésünk, könyvelésünk teljesen rendben volt. 
 
 
Ezúton is szeretnénk megköszönni tisztségviselőink, szövetségi kapitányaink, minden 
válogatott csapat stábtagunk, játékvezetőink, tagszervezeteink, adományozóink, segítőink 
munkáját. Továbbra is kérjük mindenki segítségét, együttműködését, építőjellegű – akár 
kritikus - véleményét. Azon dolgozunk, hogy a 2025. évben még tovább fejlesszük a Magyar 
Floorball Szakszövetség tevékenységét, sikeresebbé tegyük sportszervezetünket, szélesítsük a 
floorball hazai ismertségét, elismertségét, növeljük sportágunk népszerűségét, az azt játszók 
számát. Számítunk mindenki aktív közreműködésére. 
 
 
Kérjük beszámolónk elfogadását. 
 
 
 
Budapest, 2025. április 02. 
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